
«Estem molestos amb el Sant Josep«

Antoni Guin� �s el responsable d'Espor ts de la

Diputaci� de Girona.<br/>

El 2011 ha estat un any marcat per les retallades a tots nivells. El

pressupost d'espor ts de la Diputaci� per al 2012 tornar� a patir la

tisora?

S�, malauradament hi tornar� a haver retallades a tots els

depar taments. En el cas d'Espor ts, s'ha de dir que el nostre

pressupost �s molt f inalista, el 90% dels diners que movem s�n

convenis i pactes que v�nen de temps enrere. Nom�s ens queda un

10% per jugar per imprevistos i altres coses.

En quin percentatge situaria aquesta nova retallada?

Jo ja f irmaria si podem disposar d'un 15% menys que aquest any.

Equivaldria a uns 2,5 milions d'euros de pressupost, quan aquest

any freg�vem els 3 milions.

L'anterior diputat d'Espor ts, Narc�s Casassa, havia creat les bases per muntar una Fundaci� que recapt�s diners

per repar tir entre els clubs espor tius de Girona. Vost� continuar� aquest projecte?

Em consta que hi havia aquesta iniciativa sobre la taula, per� per culpa de la crisi econ�mica que afecta moltes

empreses ha quedat una mica aparcat en el temps. Ara per ara l'�ltima cosa que volen els empresaris �s

despendre's de diners per aquestes coses... S� que se n'havia parlat i molt, Narc�s Casassa ho tenia molt clar,

per� pel que m'ha arribat no em sembla que hi hagu�s gaire voluntat de l'anterior president de la Diputaci� per

tirar-ho endavant.

Tenen prevista alguna nova inversi� en mat�ria d'espor ts?

Nosaltres hem de procurar que malgrat la for ta retallada als pressupostos puguem seguir ajudant a tothom

perqu� est� m�s que justif icat. Hi ha, per�, una branca que f ins ara estava una mica abandonada i que nosaltres

pretenem tamb� ajudar, que s�n els espor tistes individuals. Aquests no s'han ajudat mai, sempre s'ha fet m�s

per a clubs, entitats... Sovint els espor tistes individuals han de gastar molts diners. Li posar� un exemple: quan

Tommy Robredo era m�s jove i vivia a Hostalric el seu pare el duia per tot arreu. Era el seu bra� dret. I hi va

inver tir molts diners. La Diputaci� tamb� ha de donar alguna mena d'ajuda a aquests espor tistes.

A Girona n'hi ha uns quants. Robredo, Vi�ales, Molina...

Si, aquests o per exemple a Ma�anet hi ha un tennista, en Pol Toledo, que apunta molt amunt (va ser campi� del

m�n cadet el 2010 a Par�s). En tenim controlats set o vuit i via els seus ajuntaments intentarem contactar amb

ells per oferir-los el nostre supor t.

La temporada passada, encara amb l'anterior govern, es va haver d'executar l'aval de 218.000 euros que la

Diputaci� havia concedit al Sant Josep de b�squet. Els mantindran l'ajuda de 100.000 euro que hi havia acordada

f ins ara o s'haur� de tornar a parlar?

Jo espero tenir una reuni� amb ells aviat, i si hi ha d'haver el president de la Diputaci�, que hi sigui. La veritat �s

que estem una mica molestos amb el Sant Josep pel seu compor tament. Executar els avals va fer molt mal

efecte i no hem tingut ni quatre ratlles on ens expliquessin qu� havia passat. Hem d'esperar a veure qu� passa

quan es decideixin a respirar. Despr�s es determinar� si se'ls ha de seguir ajudant o si marquem un pla per

colálaborar amb ells per� tamb� descomptant-los alguna quantitat per recuperar els diners de l'aval.

�s a dir, que no tenen l'ajuda assegurada?

N'hem de parlar, i li repeteixo, fa quatre mesos que soc aqu� i no he tingut cap not�cia del Sant Josep. Aix� s�

que li puc dir, per�: ja hem decidit que no donarem cap m�s aval a ning�. No t� cap sentit. Despr�s passen coses

com aquestes de l'execuci� i hi ha d'altres entitats que tamb� necessitarien ajuda i no la poden tenir.

Potser els directius del Sant Josep es pensaven que amb un nou equip de Govern a la Diputaci� no calia donar

explicacions.



Aix� no hi t� res a veure. S�n uns avals que ha fet la Diputaci� i aqu� canvien les persones, per� la Diputaci�

continua. Jo cada dia que vinc aqu� pregunto al secretari si sabem alguna cosa d'ells, i sempre la resposta �s

que no. Jo esperava que alg� hagu�s vingut a dir-nos "escolti, ens sap greu aix� dels avals i estem interessats en

buscar solucions i que seguim colálaborant". Per� ja li dic, ning� del Sant Josep ha respirat.

Amb l'Uni Girona hi t� un millor tracte?

A l'Uni tamb� l'ajudem i hi tenim una bona relaci�. El president despr�n una euf�ria pel b�squet i una passi� per

l'espor t desmesurada. Diumenge vaig anar a veure el par tit contra el Cad� i van aconseguir una gran vict�ria.

Tamb� es queixen que van justos, tot val molts diners, per� em consta que estan fent una gran feina.

El gran referent de l'espor t d'�lit a la provincia �s el Girona FC. Fins ara l'apor taci� de la Diputaci� era via

Patronat de Turisme. Estan interessats en mantenir aquesta inversi�?

�s cer t, el Girona tamb� rep ajuda de la Diputaci�, per� veig dif icil poder ampliar la colálaboraci�. Al contrari,

potser ho haurem de retallar una miqueta. Si el pressupost es redueix un 15%, doncs tots els clubs hauran de

rebre un 15% menys, a tothom se li haur� d'aplicar la mateixa davallada d'ingressos.

Hi ha un barem per repar tir les ajudes als clubs?

S�, aix� existeix. La Diputaci� �s un ajuntament gran i ha de saber valorar qui es mereix rebre les ajudes, saber

la capacitat de sacrif ici de cada entitat. No nom�s ajudem el futbol i el b�squet, tamb� els dos equips d'OK Lliga

(Blanes i Shum), al tennis taula, a l'hoquei gel... Qui s'ho mereixi i faci una bona tasca, rebr� ajuda. I mirarem si

podem aprof itar diners del Dipsalut per tenir una mica m�s de marge aprof itant el tema de salut i espor t. S'ha de

separar b�, per�, el que �s espor t d'elit de l'espor t de base.
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